
Verslag Algemene Leden Vergadering Limburgse Schaakbond 

 

Datum   26-06-2021 

Tijd   10.00 – 12.30 uur 

Locatie   Online via Zoom 

Aanwezig  De Postertoren, De juiste -Z-, ‘t Pionneke, SVS Schaesberg,  

  SV Voerendaal, GESS, SV Leudal, SV Tegelen, DJC, 

  SV Maastricht, Erik Mijnheer (KNSB), Frank Clevers (webmaster),  

  Jos Dumont, Ynze Mengerink, Arthur Hendrickx, Walter Kunstek, 

  Jean van Kan (allen LiSB bestuur). 

Afwezig m.k.  EWS, SV Venlo, Sjaakmat, ’t Stokpaardje, SV Horst,   

  HDSV, SV Eijsden, SV Heerlen, Schaakvelden, Kerkrade. 

 

Deze ledenvergadering startte met een uitgebreid rondje langs alle verenigingen.  

 

SVS Schaesberg 

Veel leden zijn gevaccineerd. Clubavond in eerste instantie van 20.00 tot 22.00. Vooralsnog 

weinig deelnemers. Het Kasteelfestival wordt in 2022 weer georganiseerd. 

’t Pionneke 

Momenteel rustig. Op 29 augustus start het nieuwe seizoen met een ALV, gevolgd door 

toernooi en start interne competitie. Op 2 januari vindt het Nieuwjaarstoernooi plaats. 

Ledenverloop wordt bij start nieuw seizoen inzichtelijk. 

SV Leudal 

Ook gestart met aangepaste tijden. Er zijn aanvullende maatregelen genomen, zoals tafels in 

de breedte. Een aantal leden zijn afgehaakt. Tot en met half juli worden aangepaste tijden 

gehandhaafd, na de zomer gaat het weer richting normaal. 

SV Tegelen 

Ook hier is het nog afwachten wat het ledenverloop is. Voor de zomervakantie staat er een 

BBQ gepland. Er zijn een aantal jeugdleden afgehaakt, na de vakantie wordt er actie 

ondernomen om het ledenaantal weer omhoog te krijgen. 

GESS 

Sinds 31 mei wordt er intern geschaakt. Het ledenaantal is ongeveer gelijk gebleven. 

Maastricht 

Alle festiviteiten rond het 100-jarig bestaan zijn opgeschoven naar september 2021. 

Op Plein 92 is er een buitenschaakspel geplaatst, dit is ook via de media onder de aandacht 

gebracht. Ook staat er een reclame-banner naast het spel. Online is er veel gedaan, zoals 

toernooien, competitie en lesgeven. Ook hybride schaak wordt door Maastricht toegepast. 

Het ledenaantal was aanvankelijk gezakt maar neemt nu weer toe. Voor jeugd is er zelfs een 

ledenstop. 

Voerendaal 

Het ledenaantal is gelijk gebleven. Voor online competitie is weinig belangstelling. Wel onder 

de jeugd, zij krijgen ook online les. Zuid-Limburg (een samenwerkingsverband tussen 

verenigingen, opgestart door Voerendaal en DJC Stein) speelt vandaag voor een plek in de 



Meesterklasse. (Naschrift: na een spannende ontknoping promoveert ZL 1 naar de 

Meesterklasse!!) De clubavond is herstart, vooralsnog weinig deelnemers. 

De Postertoren 

Het ledenaantal is gelijk gebleven. De competitie is weer opgestart, alle deelnemers zijn 

gevaccineerd. Momenteel loopt het zomertoernooi. In het najaar volgen de 

dorpskampioenschappen. Online leeft absoluut niet. Er wordt een oproep gedaan aan de 

vergadering om niet alles op online te zetten, schaken blijft toch in eerste instantie een 

“over the board” sport. Meerdere aanwezigen beamen dit, hoofddoel dient fysiek schaken 

te zijn. 

De Juiste Zet Reijmerstok 

Het ledenaantal is gelijk gebleven. Online schaak wordt gecombineerd met chat. Bij herstart 

fysiek schaak zijn er ongeveer 12 deelnemers. Het Kroeglopers toernooi zal zeker weer 

georganiseerd worden, maar wordt waarschijnlijk voortaan een winters evenement i.v.m. 

beschikbaarheid kroegen. 

DJC Stein 

DJC start op 3 september met een ALV, gevolgd door de interne competitie, waarbij er weer 

fysiek geschaakt wordt. Online leeft absoluut niet onder de leden. Er is dan ook 100 procent 

aandacht voor het over the board” schaak in combinatie met ouderwetse gezelligheid. 

Frank Clevers 

Frank brengt de groei en activiteiten van SV Maastricht nogmaals onder de aandacht en 

verwijst naar het komende jubileumfeest. Hij is ook lid bij ZwartWit Maastricht, helaas is het 

ledenaantal daar gedaald. Onder begeleiding van Huis voor de Sport wordt er een initiatief 

gestart om samenwerking tussen de verenigingen in en rond Maastricht te stimuleren en 

daarmee de betrokken verenigingen sterker te maken. 

Erik Mijnheer (KNSB, Ivar Heine is verhinderd) 

Er worden door de KNSB allerlei initiatieven ontwikkeld om de schaaksport onder de 

aandacht te brengen en te houden. Eind december is het nieuwe beleidsplan voor de 

komende jaren beschikbaar. De bezuiniging op Schaakmagazine (voortaan alleen digitaal) is 

een omstreden maar noodzakelijke bezuiniging.  

Wat de komende BTW plicht betreft onderzoekt de KNSB meerdere scenario’s, de 

verenigingen worden op de hoogte gehouden, onder meer via twee digitale informatie 

avonden in september. 

Ook bij de WBTR zal de KNSB de verenigingen ondersteunen. Deze wet gaat weliswaar op 1 

juli in, maar er is 5 jaar tijd om alles op orde te hebben. Hoofdpunten zijn aanpassing van de 

statuten en het oprichten van een continuïteitscommissie.  

Conclusie 

Er is weer optimisme onder onze verenigingen na alle corona ellende. We horen goede 

berichten en het ledenverlies is er wel, maar minder hoog dan gevreesd. Om het komend 

seizoen succesvol te maken is samenwerking van groot belang, we kunnen veel leren van 

elkaars ervaringen! 

 

Jeugdzaken 

Samenwerking is van groot belang. Jos Dumont (jeugdleider LiSB) is gestart met het 

bezoeken van alle verenigingen met een jeugdafdeling.  



Online is er veel gebeurd, zo zijn de NK kwalificaties doorgegaan. 

Komend seizoen wordt er gestreefd naar een terugkeer naar normaal, inclusief de Jeugd 

Grand Prix toernooien. Euregio is voorlopig nog geen optie i.v.m. de verschillen in 

coronaregels tussen de landen. 

Het schoolschaak loopt vooralsnog via Cindy Harder en Gino de Mon. Samenwerking en het 

vinden en begeleiden van zoveel mogelijk jeugdleden is de eerste prioriteit van onze 

jeugdleider. 

 

Kalender seizoen 2021/2022 

Ynze Mengerink roept op om alle reeds bekende data die nog niet op de kalender staan, 

z.s.m. door te geven. Overige data s.v.p. doorgeven zodra ze bekend zijn. 

 

Commissie toekomst LiSB 

De presentatie, gemaakt door Ynze, wordt doorgenomen. Er is enige discussie omtrent 

verhouding online/offline. Online is ernaast, een aanvulling op offline schaak. Helaas 

ontbreken er nog een flink aantal reacties op de vraag over prioriteiten, het wordt daarom 

opnieuw geagendeerd tijdens de komende ALV. Graag alsnog reacties naar Ynze! 

 

Financiën 

Door lage kosten is er een positief resultaat over het seizoen 2020/2021. Voor komend 

seizoen is er een ingecalculeerd verlies.  

De contributiekorting is van toepassing voor Q4 2020 en Q1 plus Q2 2021. Er is waardering 

van de leden voor de geste van de LiSB, de korting is voor veel verenigingen welkom 

geweest. Erik Mijnheer geeft aan dat de KNSB helaas geen korting kan bieden. Er is een 

nieuwe richting ingeslagen met een aantal initiatieven en de vaste lasten lopen natuurlijk 

door. 

Er wordt een vraag gesteld over het eigen vermogen van de LiSB. Deze is momenteel op peil, 

de norm is om minimaal 1 jaar aan lopende verplichtingen kunnen voldoen bij nul 

inkomsten. 

Wat betreft de BTW plicht zal de KNSB met een voorstel komen in de Bondsraad van 

december 2021. Onderzocht worden mogelijke scenario’s, zoals het rechtstreeks betalen van 

verenigingen aan de KNSB en vervolgens terugstorten van het restant aan de bonden, 

waarmee de BTW plicht voor de bonden ontweken kan worden. 

Het verschuiven van de peildatum contributie-inning wordt aangenomen, evenals de 

voorgestelde contributieverhoging.  

De begroting voor seizoen 2021/2022 levert geen onduidelijkheden op en zal tijdens de ALV 

van september definitief vastgesteld worden. 

 

Competities 

De LiSB competitie start in oktober 2021. Opzet is gelijk aan de situatie voor corona, met de 

gebruikelijk zestallen c.q. viertallen en vrije keuze tussen tweede en derde klasse. Uiteraard 

onder voorbehoud van eventuele coronamaatregelen vanuit de overheid. 



Ook de Rapid- en bekercompetitie zullen (mits er geen nieuwe maatregelen komen) op de 

kalender geplaatst worden. Voor alle competities zullen eventuele corona gerelateerde 

maatregelen gerespecteerd worden. 

 

Club van het jaar 2021 

Piet Hoeben licht de nominatie toe. Als je kijkt naar activiteiten die afgelopen seizoen 

ontplooid zijn, dan springt er 1 vereniging uit. Online schaak, hybride schaak, nieuwe 

activiteiten, aandacht bij gemeente en in de pers…. Het was voor het LiSB bestuur dan ook 

geen enkel punt om de nominatie over te nemen. 

Hartelijke felicitaties aan de club van het jaar, SV Maastricht! 

De uitreiking zal geïmplementeerd worden in het jubileum programma van Maastricht, eind 

september 2021. Hans Hoornstra (voorzitter Maastricht) spreekt een dankwoord namens 

zijn vereniging. Hij dankt iedereen voor de inzet, in het bijzonder Helmer Wieringa. 

 

Rondvraag 

Frank Clevers vraagt aandacht voor de sponsor kliks op de LiSB site. 

Wanneer je iets bestelt, ga dan eerst naar de LiSB site en klik op de banner (bijvoorbeeld 

Bol.Com). Het levert de bond extra inkomsten op en kost jou niets extra! 

 

Jean van Kan 

Secretaris LiSB. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


